
 

 

Notulen  

Aan: 

MR-leden 

Directie Maasveld 

 Datum 

16 mei 2023 

 

 

Inlichtingen bij 

Marian Reijnders 

 

 

E-mail: 

m.reijnders@maasveldtegelen.nl  

 

Onderwerp 

 

Vergadering    

 

 

Notulist:  Linda Janssen - Meijers 

Voorzitter: Franca Peulen 

Aanwezig:    

Afgemeld: Jos Joosten en Marian Reijnders 

 

Notulen: 

 

1. Opening (aanvang 19:30 in de teamkamer) 

De voorzitter opent de vergadering om 19.40u 

 

2. Notulen goedkeuren 27 maart 

De oudergeleding kan niet in de Drive, waardoor zij niet de notulen 

hebben gelezen. Besloten wordt om daar de volgende vergadering 

op terug te komen, omdat er toch belangrijke zaken in staan. Deze 

notulen wordt deze keer nog doorgemaild, de vraag wordt bij 

Marian gelegd. 

         

3. Mededelingen       

  

a) MR ouders / leerkrachten 

Er worden signalen opgepikt dat ouders van mening zijn dat 

er laatste tijd veel ouderhulp gevraagd wordt. Het lijkt of het 

gevoel van ouders is dat het teveel is. In het schoolplan wordt 

hierin gekeken naar meer balans. 

 

4. GMR 

Toelichting Orhan op notulen 29 maart en 18 april. 

Patrick vult aan dat mbt ruimte op t Maasveld 31 mei een gesprek 

heeft over financiering rondom extra bouw. In eerste instantie 

worden er 2 lokalen in de unit gecreëerd. Daarnaast is er ikv okc 

nog extra opvangruimte nodig. 

 

Orhan kaart aan dat er gebruik gemaakt kan worden van 

gedragsveranderaars om het gedrag van ouders mbt 
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verkeersoverlast te onderzoeken en analyseren. Dit nav een 

opleiding die hij momenteel volgt. Er is nog ruimte voor 

casusinbreng. Orhan brengt Patrick en Franca in contact met deze 

organisatie voor meer info. Aanvulling is ook om idee vanuit 

Doetichem mbt beloningssysteem verder uit te zoeken. 

 

5. Punten vanuit de directie (Patrick) 

- Hitteprotocol 

Effect van mobiele airco’s op benedenverdieping is te beperkt, 

advies is screenings. Dit is goedgekeurd, wordt verder actie op 

ondernomen. Er komen vanuit de GGD ook pompjes met 

zonnebrandcrème die op school geplaatst worden. Hitteprotocol is 

goedgekeurd. 

 

- Ontwikkeling OKC 

Sollicitatieprocedure loopt. Eerste gesprekken zijn geweest. 

Kandidaten zijn geselecteerd voor vervolggesprekken. 

 

Signaal dat kinderen niet enthousiast zijn over de BSO, weinig 

activiteiten en stimulans. Zijn er mogelijkheden om dit te 

optimaliseren, bv sport BSO. Orhan nodigt uit om eens deel te 

nemen aan openbare vergaderingen om deze signalen te delen. 

Patrick geeft aan dat er meer samenwerking gaat komen en dus dit 

punt gaat meenemen in ontwikkeling OKC. 

 

- Speelplaats 

Definitief ontwerp is klaar. Offertes zijn aangevraagd. 1 juni is de 

schouw, bedrijven die plan willen uitvoeren komen dan kijken. Voor 

de zomervakantie wordt opdracht uitgezet. Realisatie rondom 

najaar. 

 

Resultaten centrale eindtoets is binnen. Maasveld heeft boven het 

landelijk gemiddelde gescoord. Wereldoriëntatie heeft lage score. 

 

- Concept schoolplan 

Hanteren 4 thema’s van koersplan Akkoord. Patrick geeft 

terugkoppeling hoe ze er binnen Maasveld mee bezig zijn. Patrick 

stuurt het schoolplan binnenkort door. 
 

6. Lunch 

Vanuit ouders de vraag..Netflix kijken en andere doelloze dingen 

kijken tijdens. Kinderen geven vaak aan te weinig tijd te hebben. 

Willen ook buiten spelen. Kinderen die meer honger hebben dan 3 

boterhammen, hebben weinig tijd. Als er ook nog tv gekeken wordt, 

gaat het nog langzamer en ben je niet bewust aan het eten. 

Kinderen geven thuis aan....deze film heb ik al gezien en die en die.  

Aanvulling om ouders terug te geven deze signalen ook bij 

leerkrachten zelf neer te leggen, zodat er meteen opgepakt kan 

worden.  

Als er nog iets educatiefs gedaan wordt, is dat nog te verklaren.  

Punt wordt meegenomen in de bouwvergadering.  

 

 



 

7. Agendapunten volgende vergadering (29 juni 2023) 

- Jaarplan 

- Vergaderrooster vaststellen 

- Schoolgids en studiedagen vaststellen 

- Jaarverslag MR 

- notulen van 27 maart nog goedkeuren 

 

8. Rondvraag 

Franca vraagt of hett Maasveld mee doet met schoolvoetbal. Nicole 

weet dat Fiona hier contactpersoon voor is en er mee bezig is 

geweest. Weet niet wat er concreet uit is gekomen. Franca pakt dit 

met Fiona op voor evt volgend jaar.    

 

9. Afsluiting 21:30 uur 

We proberen elke keer om 21:30 af te sluiten. 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur. 

 

Volgende vergadering zal zijn: 
● Donderdag 29 juni (notulist Nicole) 

 

 

Geleding Naam Taak Lid sinds Termijn 
eindigt 

Ouders Franca Peulen 
 
 
Jos Joosten 
 
Linda Janssen 
- Meijers 
 
Judith Boonen 
- Boots 

Voorzitter September 
2021 
 
September 
2021 
 
September 
2021 
 
September 
2021 

Juli 2024 
 
 
Juli 2024 
 
 
Juli 2024 
 
 
Juli 2024 

Personeel Nicole Klerken 
 
 
Joyce 

Hermans 
 
Eef Hillebrandt 
 
Marian 
Reijnders 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
Secretaris  

September 
2019 
 
September 

2017 
 
September 
2021 
 
September  
2017 

Juli 2025 
 
 
Juli 2023 

 
 
Juli 2024 
 
 
Juli 2023 

 


